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Van:
Verzonden: maandag 27 november 2017 10:14
Aan:

Onderwerp: Antw: Agendapost mobiliteitscontract Feyenoord City voor commentaar

Ha,  
 

is er zo niet bij tijdens de stuurgroep, hij heeft al met  afgestemd. 
 

  
 
 
 

 
Van:    
Datum: 23 november 2017 om 11:52:03 CET 
Aan:    

 
Onderwerp: Agendapost mobiliteitscontract Feyenoord City voor commentaar 
 

 
Bijgaand ontvangen jullie de concept‐post voor B&W over het af te sluiten mobiliteitscontract met Feyenoord. Ik 
hoor graag jullie bevindingen bij dit concept.  
Omdat het traject krap is (stukken moeten op maandag 4 december de deur uit) stel ik het zeer op prijs als jullie al 
vooruitlopend over inhoud en strekking van de post willen meedenken. 
Ter info heb ik ook de contractstukken bijgevoegd. Dit zijn niet de laatste versies, want die heb ik niet. Maar geven 
desalniettemin een beeld van het te verwachten resultaat volgende week. Maandag staan die stukken op de agenda 
van de stuurgroep met   
Ik heb vooralsnog de post op naam van   gezet. Ik hoor wel als dat anders moet. 
Ik hoor niks meer over acties richting motie‐indieners. Zijn daar al afspraken over gemaakt/data gepland met 

? 
Alvast dank en groet, 

 
 

  
 

 

 
  

 

Vindt u deze informatie onduidelijk? Wij geven graag een toelichting. 
Geef het door aan de afzender wanneer deze e-mail niet voor u is en verwijder dit bericht. 
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